
Dagsorden for skolebestyrelsesmøde d. 7. maj 2025 kl. 17.00-19.30 

Deltagere: Martin, Christina G., Natashia, Amdi, Helle, Koray, Maria, Line, Peter, Lisbet, Søren, Jesper, 

Mads 

Afbud: Christina M, Julie 

 

Punkt Uddybende kommentarer Tid 

1.Valg af ordstyrer /Martin 17.00 

2.Valg af referent /Mads  

3.Godkendelse af dagsorden /Martin 

 

 

4. Status – sygefravær, 

timefordeling mm 

/ Jesper 

Jesper fortæller, at Gerbrandskolens sygefravær er meget lavt i 

forhold til Børne- og Ungdomsforvaltningens måltal. 

Sygefraværet ligger også generelt lavere end sidste år. 

Resultatet af personalets trivselsmåling er lige kommet. 

Svarprocenten var på 98%. Her ses også et generelt fint billede 

med fine trivselstal. 

Jesper gennemgår budgettet og fortæller, at prognosen for 

budgetåret lige nu er, at skolen har en forventet buffer på ca. 

400.000-500.000kr.  Mange af budgettets poster kan der ikke 

pilles ved, da pengene er øremærket. Af store udgifter er: 

skolemøbler i børnehaveklasser, nye computere og lejrskole. 

Martin foreslår, at skolebestyrelsen i god tid, evt. i august, er 

med til at lave en liste (muligvis uprioriteret) med ting, der kunne 

prioriteres, hvis der er penge til det. Det kunne f.eks. være 

prioritering af toiletterne eller andet. 

Børne- og Unge Borgmesteren har været på besøg. Eleverne 

fortalte ham, at det var ”Fælleskabet og, at alle mindst havde 5 

venner”, der gør at man skulle vælge Gerbrandskolen. 

Der er blevet bevilliget 1,5 time ekstra rengøring af toiletterne 

på Gerbrandskolen. 

 

 

17.10-17.40 



5. Planlægning af 

skolebestyrelsesmøder 2025-

2026 

/Jesper laver forslag 

Jesper har lagt følgende skolebestyrelsesmøder ind i kalenderen: 

27/8, 2/10, 4/11, 15/12, 29/1, 4/3, 14/4, 1/6 

 

 

17.40-17.50 

6. Mad  17.50 – 

18.20 

7. Planlægning af 

forældremøder – fælles 

dagsorden, temaer mm  

/Amdi og Line 

 

Fra referatet: 

SB ønsker f.eks et tema, der ligger sig tæt på mobilpolitikken, 

digital adfærd og skærmtid. 

SB´s tovholdere skal tage kontakt til kontaktforældrene mht. de 

temaer/oplæg, der er til inspiration for at kvalificere 

forældremøderne. SB skal hjælpe lærere og kontaktforældre med 

at få dialogen. 

 

Tovholdere: Line og Amdi 

Line og Amdi vil gerne være tovholdere og være bindeleddet 

mellem SB og kontaktforældre. De laver et forslag til dialog på 

SB-mødet næste gang.  

Gruppen er i proces. 

Ønske om at tema, der ligger op ad mobilpolitikken skal være 

obligatorisk. 

Herudover kan det godt være ud fra ønsker fra læreren, der 

kender sin klasse. 

En god ide er, at der udarbejdes cases, da dette giver et godt 

udgangspunkt for dialog med og mellem forældre. Forældre 

kunne f.eks. have et behov for at være i dialog om, hvilke 

platforme mm. børnenes kommunikation foregår i. 

Case-måden giver mulighed for at diskutere noget aktuelt.  

Det er vigtigt at forældremøderne er vedkommende for 

forældrene. Samtidig skal der være tid nok i dagsordenen til at 

have dialogen. 

18.20-18.50 



Skabelonen for forældremøderne er der næsten. Det kan godt 

være, at niveauerne i dialogen: forventningsafstemning ift. 

kommunikation mellem forældre, skal der være fælles regler 

mm. 

Det er vigtigt, at det gøres klart for forældrene, hvor vigtige 

møderne mellem forældrene er, så flest muligt vælger at 

deltage. 

Lige nu ses det, at den tydelige ”opdragelses- og dannelsesprofil” 

skole og forældre er fælles om, viser sig som god fællesskabende 

adfærd hos eleverne. 

Forældre har så få muligheder for at mødes, så det bliver så 

meget desto vigtigere, at forældrene aftaler indbyrdes, hvordan 

og at man går i dialog med hinanden. 

 

Der var enighed om, at mobiler skal på som et fast punkt ved alle 

forældremøder og at SB udarbejder en form for 

guide/inspirationskatalog med emner, der passer til de 

forskellige klassetrin.  

 

Lærerne vil gerne tage punkterne fra SB op på et kommende 

personalemøde. Line og Amdi laver et oplæg/katalog til næste 

SB-møde. 

 

 Martin stopper til sommer og det er et godt tidspunkt for nyt 

formandskab – så overvej gerne om ikke det er dig 

Martin fortæller Bestyrelsen om hvad formandskabets arbejdet 

går ud på. 

Christina G. tilkendegiver, at hvis der ikke er andre, der ønsker 

det, vil hun melde sit kandidatur, så Julie ikke er alene. 

18.50-19.00 

   

12. Meddelelser fra 

a/ Forpersonskabet: 

b/ Personalet  

c/Forældre 

 

Forpersonen går af. 

 

KKFO´en på Amsterdamvej: 

19.00-19.15 



Tilbygningen kan så småt tages brug efter overdragelsesmøde i 

maj. Selve KKFO´en åbnes først i juli. 

Martin har forespurgt de andre bestyrelser, om de ville være 

med til at evaluerer 4skole-samarbejdet. Det har der ikke været 

stemning for. 

 

Jesper har modtaget en forespørgsel fra lærere, der gerne vil 

sælge noget af det ”glemmetøj” i Feature-ugen. Jesper spørger 

til SB´s holdning. Pengene ville skulle gå til et godt formål. Jesper 

skriver ud til forældre om at hente tøjet (der skal også være 

mulighed for man får tøjet, hvis man genkender det) – SB er 

positive overfor forslaget, hvis det meldes ud hurtigt på Aula. 

 

Meddelelsesbog: ændringer i hvilke af De små fag, der vil 

optræde på hvilke årgange. 

 

13. Eventuelt 

 

 19.15- 

Næste gang 3. juni  

- SB ønsker rundvisning i den nye KKFO-bygning. 

- Punkt til næste gang: Kan man lave et loppemarked i 

skolegården i august, hvor 5.klasserne kan tjene 

penge til lejrskolen. (Lisbet vil gerne være tovholder)  

- Opfølgning på MU-elev 

- Evaluering af årets skolebestyrelsesarbejde 

- Opsamling på fokuspunkter – hvad skal føres med 

over til næste skoleår 

 

 

 

 


